
Notulen 7 april 2025. Vergadering via Teams. 

Aanwezig: Jos, Mariëtte, Remco, Heidi, Lian, Dennis, Bettine 

Agenda: 

1. Opening en vaststellen agenda 
Vraag vanuit Lian. Zwart op wit kleuteraantal bij Kerst, wanneer komt er dan een 
derde kleuterklas bij? Jos geeft aan dat er geen regel bestaat voor groepsgrootte. 
Jos: Een groep mag wel tot 45 leerlingen groeien. Er wordt gekeken wat is 
wenselijk en waar moeten we zo nodig in bijspringen. 

2. Actie- en besluitenlijst(en): 

1. Notulen; Geen vragen vanuit de MR. Dan mag hij op de website gepubliceerd worden. 

2. Verzoek akkoord publicatie besluiten 

3. Ingekomen post - Uitnodiging De VOO Medezeggenschapsdag 21 mei 

4. Mededelingen Directie – aandacht 200e leerling binnenkort. Funrun was geslaagd, 
Pasen en Koningspelen komen er aan. Kortom lekker druk. Vanuit stafbureau nog geen 
concrete toezegging in FTE dus formatie kan nu nog niet bepaald worden, hopende na de 
meivakantie. Teamgesprekken zijn gevoerd, LC schaal is afgerond. Twee leerkrachten 
hebben LC schaal gekregen, Ouderenquête is uitgezet. Tot nu toe 25% reactie. Streven is 
50/ 60%. Regelmatig contact met de OR. Infobijeenkomst Kanjer is 16 mei direct 
aansluitend op de inloopochtend, Anouk en Jos zullen deze avond Nieuwe voorzitter, 
rector op het HPC is Renske Krijger-den Hartog. Zij start per 1 juni en ze zal Gijs 
Beekhuizen vervangen. 

5. MR zaken - PR en website Dennis, is er interesse voor de informatiemiddag op 21 mei. 
Dennis is bezig om vaste punten over de mr vergaderingen te verdelen. Hij heeft 
daarvoor een opzet gekregen van Bettine.  

6. WVTTK en Rondvraag, 

Funrun, de berichtgeving is niet duidelijk. Eerst werd gecommuniceerd is dat een deel 
voor het schoolplein is en een deel voor Zambia. Dan wordt er daarna gesproken over 
percentages. Je kunt dat bediscussiëren. Voelt lastig. 50/50% voelt eerlijker. We willen 
dit meenemen naar de commissie. 

Volgende MR vergadering is 20 mei 2025. Dennis nodigt hiervoor ons nieuwe 
aankomende MR lid oudergeleding Joyce uit.  

 


